
 

  

 
 

REFERAT – HOVEDSTYREMØTE 10 
TINGPERIODE 2024-2026 

 
Dato: Mandag 05.05.2025 
Tid: 20:00-22:00 
Sted:  Teams 

 
Til stede fra styret: Trine Dehli Cleve, Sissel Myren, Even Gulli, Arve Tonning, Anne Ragnhild Olstad, Thomas Jacobsen, 
Heidi Jappée, Jane Vestøl, Bettina Wichmann, Susanne Sandberg, Tone Hultmann og Milla Haugen (stedfortreder for 
Oda Måkestad 
 
Til stede fra admin: Halvor Owren og Eirik Bolme 
 
Forfall: Herman Keim, Aleksander Jokic, Anastasia Zakhartchouk og Oda Måkestad 
 
Åpning:  
Godkjenning av innkalling, sakliste, inhabilitet og møtereferat 

 
 

Vedtak 
Saksnr.                 Tema  

V-sak 74/24-26  Tid og sted Klubb- og utviklingskonferansen 2027 

V-sak 75/24-26  Årsberetning og årsregnskap 2024 

V-sak 76/24-26  Forvaltning av økt rammetilskudd 2025  
V-sak 77/24-26  Saker til Idrettstinget 2025 

V-sak 78/24-26  Medlemskap i World Ability Sports (WAS) 

 

 

Orientering 
Saksnr.                Tema  

O-sak 79/24-26  Sted Forbundstinget og Dance Awards 2026 (behandlet over e-post) 

O-sak 80/24-26 Samordnet Rapportering 2025 

O-sak 81/24-26  Prognose- og regnskapsstatus    

O-sak 82/24-26  Status fra seksjonene / TKSD 

O-sak 83/24-26  Status personal   

O-sak 84/24-26  Møte med WDSF 23.04.25 

O-sak 85/24-26  Saker til eventuelt 

 
 

 

  



 

  

 

Saksnr. Tema og innhold Ansvarlig 

Åpning Godkjenning av innkalling, saksliste og møtereferat 
Godkjent  
 

Trine 

V-sak 
74/24-26
  

Tid og sted Klubb- og utviklingskonferansen 2027 
For å skape forutsigbarhet for klubbene og organisasjonen som helhet, er det ønskelig å 
vedta tid og sted for Klubb- og utviklingskonferansen (KU) 2027, samt Dance Awards. 
 
Basert på de gode tilbakemeldingene etter årets KU og DA, har Norges Danseforbund 
forhåndsreservert Thon Hotel Arena for helgen 29.–31. januar 2027. 
 
Vedtak:  
Hovedstyret vedtar at Klubb- og utviklingskonferansen samt Dance Awards 2027 avholdes 
helgen 29.–31. januar 2027 på Thon Hotel Arena, Lillestrøm. 

Eirik 

V-sak  
75/24-26
  

Årsberetning og årsregnskap 2024  
Årsregnskapet for 2024 viser et overskudd på kr. 1 972 816 mot et budsjettert underskudd 
på kr. 2 000 000. Avviket skyldes primært økte inntekter kombinert med reduserte 
kostnader på tvers av avdelinger og prosjekter i organisasjonen. Etter flere år med 
betydelig bruk av egenkapital, har forbundet i 2024 hatt fokus på regnskapsprognoser og 
kostnadsbesparende tiltak, noe som har bidratt til det positive resultatet.  
 
NDs frie egenkapital er ved utgangen av 2024 er kr. 9 879 498 og den selvpålagte 
øremerkede egenkapitalen er på kr 0.  
 
Vedtak: 
Årsberetning 2024 og årsregnskap for 2024 godkjennes. Hovedstyret mener regnskapet gir 
et korrekt bilde av utviklingen og resultatet av virksomheten og den økonomiske stillingen 
pr. 31.12.2024. 

Eirik 

V-sak  
76/24-26
  

Forvaltning av økt rammetilskudd 2025 
I tilknytning til O-sak 60/24–26 Tildeling av post 2- og 3-midler for 2025, er tildelingen nå 
formelt bekreftet. Norges Danseforbund er tildelt totalt kr 12 725 245 i post 2- og 3-midler 
for inneværende år. Den vedtatte budsjettrammen for disse inntektene i 2025 er kr 11 
900 000, noe som innebærer et positivt avvik på kr 825 245 i forhold til budsjett. 
 
Som antydet i saksgrunnlaget for budsjettforhandlingen for 2025 (se V-sak 27 24/26 
Budsjett 2025), har det vært en viss usikkerhet NIFs forvaltningsmodell. Den nye modellen 
er nå vedtatt, men vi er i en overgangsfase. For 2025 har fordelingen av post 2 og 3-midler 
skjedd delvis etter den gamle modellen (1/3) og delvis etter den nye modellen (2/3). Dette 
skaper noen utfordringer med budsjettplanlegging, siden den fulle virkningen av den nye 
modellen ennå ikke er klar. 
 
 
 
(sak fortsetter på neste side..) 
 
 
 
 
 
 

Sissel 



 

  

På dette grunnlag foreslås det at den økte tildelingen på kr 825 245 fordeles følgende:  
 

 
 
Vedtak: 
Forslag til fordeling av økt tildeling til prioriterte prosjektposter vedtas. 

V-sak  
77/24-26 

Saker til Idrettstinget 2025 
Idrettstinget 2025 avholdes 23.–25. mai, og er idrettens øverste myndighet. 
Saksdokumentene ble publisert 23. april og utgjør et omfattende dokument på over 360 
sider. For å forenkle gjennomgangen, har administrasjonen utarbeidet et sammendrag 
som belyser de mest relevante sakene for Norges Danseforbund. 
 
Hovedstyret kom med refleksjoner og innspill til bl.a. følgende saker: 
 
Sak 16.1: Regler for opptak av særforbund 
Sak 17.4: Heve aldersgrensen for stemmerett fra 15 til 18 år 
Sak 17.8: Innføring av fireårige tingperioder 
Sak 18.16: Tilskudd basert på antall medlemsantall, også 0-5 år 
Sak 18.17: Innføring av søknadsbasert støtteordning for små idretters deltagelse i 
internasjonale mesterskap 

 
Vedtak: 
Presidenten tar med seg styrets innspill og refleksjoner inn i behandlingen av de aktuelle 
sakene på Idrettstinget, og har fullmakt til å stemme på vegne av ND basert på de 
diskusjoner og vurderinger som oppstår under tingforhandlingene. 

Trine & 
Eirik 
 



 

  

V-sak  
78/24-26 

Medlemskap i World Ability Sports (WAS) 
I tråd med Norges Danseforbunds satsing på paradans, er det naturlig at vi også involverer 
oss internasjonalt for å støtte opp om denne målgruppen. 
 
Tidligere hadde Norges Danseforbund et medlemskap i World Para Dance Sport gjennom 
Idrettsforbundets medlemskap i IPC (International Paralympic Committee). På grunn av 
omfattende struktur- og organisasjonsendringer internasjonalt er World Para Dance Sport 
nå en del av World Ability Sports (WAS), som er en paraplyorganisasjon for flere 
paraidretter, inkludert fekting, rullestol-hockey, dans med flere. Mer informasjon finnes 
her: https://worldabilitysport.org/ 
 
WAS er en relativt nyetablert organisasjon med stort fokus på å tilpasse sine aktiviteter til 
medlemsmassen, som har et globalt nedslagsfelt på alle kontinenter. Administrasjonen 
har vært i dialog med det Svenske Dansesportforbundet, som ble medlem av WAS i 2024 
for å høste deres erfaringer. 
 
Et potensielt medlemskap vil øke mulighetene for at Norge og ND kan få støtte fra det 
internasjonale forbundet i utviklingen av dans med rullestol, samt andre dansegrener, og 
gi tilgang til konkurranser og kurs- og utdanningstilbud. NDs medlemmer vil få mulighet til 
å delta på internasjonale konkurranser og mesterskap i regi av World Para Dance Sport. 
 
Vedtak: 
Styret ønsker å avklare om dette kan anses som konkurrerende virksomhet i forhold til 
WDSFs danseaktiviteter, før Norges Danseforbund eventuelt sender inn søknad. Saken må 
derfor utredes videre og tas opp til ny behandling på et senere tidspunkt. 

Eirik 

O-sak  
79/24-26 

Sted Forbundstinget og Dance Awards 2026 (behandlet over e-post) 
Forbundstinget og Dance Awards 2026 vil bli arrangert 5.-7 juni på Thon Hotel Oslo 
Airport. 
 
Statusen ble tatt til orientering. 

Trine  

O-sak  
80/24-26 

Samordnet Rapportering 2025  
Styret fikk en overordnet orientering tilknyttet årets Samordnet Rapportering. Mye tyder 
på at Norges Danseforbund vil få en økning i de generelle aktivitetstallene, samt en 
markant økning i paradansaktiviteten – noe som er svært gledelig. Idrettskretsene og NIF 
Digital vil snart starte arbeidet med å gjennomgå tallgrunnlaget. 
 
Statusen ble tatt til orientering. 

Halvor 

O-sak 
81/24–26 

Prognose- og regnskapsstatus  
 
Saken utsettes til neste styremøte. 

Eirik 

O-sak 
82/24–26 

Status fra seksjonene / TKSD  
Seksjonslederne ga hovedstyret en kort orientering om status i sine respektive grener. 
Presentasjonene omhandlet blant annet prioriterte arbeidsområder, aktuelle utfordringer, 
samt positive utviklingstrekk og eksempler fra seksjonenes og deres respektive 
klubbmiljøer. 
 
Statusen ble tatt til orientering. 
 
 

Seksjonsle
dere 

https://worldabilitysport.org/


 

  

O-sak 
83/24–26 

Status personal 
Generalsekretæren ga en orientering om status for administrasjonen, og de viktigste 
punktene var: 

• Ludvig Andreas Rødnes er ansatt i et vikariat som administrasjonskonsulent i 
forbindelse med Rebekka Aase Bahr planlagte permisjon. Ludvig starter 12. mai 
for å sikre en god overlappingsperiode. 

• Fremover vil nye ansatte i ND bli invitert inn i HS-møtene, slik at hovedstyret og de 
nyansatte får anledning til å bli kjent med hverandre. 

 
Statusen ble tatt til orientering. 

Eirik 

O-sak 
84/24–26 

Møte med WDSF 23.04.25 
Presidenten orienterte om at WDSF har tatt kontakt med Norges Danseforbund i etterkant 
av vårt innsendte forslag (motion) til årets AGM. Den norske motionen til WDSF AGM 
omhandler et ønske om at WDSF inntar en pragmatisk tilnærming til såkalte 
multisportorganisasjoner som er tilknyttet nasjonale olympiske komiteer. Det vises til at 
det er en vesentlig forskjell mellom et forbund som er medlem av flere internasjonale 
sportsdansforbund, og et forbund som samler ulike dansegrener under én nasjonal 
paraply. WDSF har avslått saken, men har uttrykt ønske om å oppklare eventuelle 
misforståelser i avslaget og veilede NMB (Norges Danseforbund) videre i prosessen. 
Norges sak er publisert i WDSF agenda til årets AGM som avholdes i Romania i juni.  
 
WDSF har vært tydelige på at Norges medlemskap i IDO per nå utgjør et brudd på WDSFs 
regelverk. Norges Danseforbund og WDSF er i tett dialog om hvordan situasjonen skal 
håndteres videre. Det ble understreket at det er avgjørende at Norge er representert på 
fremtidige møter og arrangementer i WDSF. 
 
Statusen ble tatt til orientering. 

Trine 

O-sak 
85/24–26 

Saker til eventuelt 
 
Ingen saker til eventuelt 

 

 


